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 Styrelsemötesprotokoll 2024-09-09 Klubbstugan Nbk 
 

 
Närvarande: Ingrid Höglund, Sören Svensson, Elisabeth von Knorring, Siv Back, 
                      Eva Pers, Marit Erikes, Helen Dragsten. 
                      
                      Anmält frånvaro: Maria Rydell, Marie Hjort. 
                        
                       
§ 71              Mötets öppnande 
                     Ordförande öppnade mötet. 
              
§ 72 Val av justerare  
                     Eva Pers valdes att justera protokollet. 

 
§ 73 Fastställande av dagordning och anmälan av övriga frågor 
 Dagordningen godkändes. 
                      
§ 74 Föregående protokoll 
                     Lades till handlingarna med följande kommentarer: 
                     Vi beslutar att Maria Svensson och Erika Andersson anmäls till TL utbildning  
                     bruks. Marita Nale´n anmäls till fortsättningskurs nosework för instruktörer.   
                       
                      
 
§ 75 A. Skrivelser inkommande 
                     Inga utgående skrivelser. 
             
                      
                     B. Skrivelser utgående 
                     Inga utgående skrivelser. 
 
§ 76 Rapporter 

 
A. Ekonomisk rapport. 
Se bifogad rapport. 
 
 
B. Sektor 
 

                     Agilitysektorn 
                     Vi har haft 3 toppendagar med Siljan Open och vi hoppas verkligen få komma  
                     tillbaka. Stor eloge till alla funktionärer som har gjort det möjligt för oss att arrangera  
                     en så stor tävling. Hela agility Sverige har skickat lovord: platsen fantastisk, effektiva  
                     funktionärer och ett välarrangerat arrangemangsom dom verkligen hoppas att vi gör 
                     igen. Ska bli spännande att se vad utfallet blir. 2188 startande slutade det på. Till 
                     Sören: kommer en del fakturor på funktionärsmat, arvode till domare, hyra för  
                     anläggningen. 
                     På onsdag startar vi igång coachgruppen i agility. 
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                     Tävlingssektorn 
                     Ansökt om tävlingar för 2025. 4 spår planerat, 
 
   
                 
 
                      HUS 
                      Maria Hurtig-Sparr startar en coachgrupp bruks i september. Uppletandekväll  
                      planeras. Valpkurs pågår, ytterligare en på gång.  
 
                      Rasutvecklingssektorn – mental 

MH banan jobbas det vidare med. Besiktning när banan är klar. Utbildning sker med 
en del digitalt i vinter, sen en dag praktiskt till våren. 
 
Rasutvecklingssektorn-utställning. 
Officiell utställning 24/ 8 i Leksand. 53 anmälda hundar. Utvärderingsmöte planeras. 
31/8 ännu en populär utställningsträning. Sista träningsutställningen för i år blir den 
21/9, domare ej klart. 
 

                     Tjänstehund 
                     TJH deltar på regementets dag 14/9. 
                      

 
Draghundsektorn 

                     Saknar  ansvarig 
 
Rallylydnadssektorn 

                     Träningstävling den 5/9 med riktig domare och skrivare. Nybörjarkurs rally startar  
                     den 19/9 6 ggr. Domare Ulrika Bengtsson kommer för att coacha tävlingsgruppen  
                     19/9. Tävling i alla klasser 14-15/9. 
 
                     Specialsöksektorn 
                     Saknar ansvarig. 
                      
                     Noseworksektorn. 
                     Doftprov den 4/9. Två fortsättningskurser startar. Deltar också på hundens vecka med  
                     prova på. Vi letar lokal för träningstävling. TEM inomhus den 13 oktober. 

 
C. Övriga rapporter 
 
Anläggning. 

                     Under fixardagen ska det bl.a röjas runt anläggningen.  
 
 

                     Stuga/ kiosk. 
Diskussioner om ersättare för Helen. 
  

 
Aktivitetsgruppen 

                     Hundens vecka är igång. Nästa uppdrag är marknadsparkeringen i oktober. Alla  
                     kursledare m.fl uppmanas sprida detta så vi täcker upp alla pass. Lista för detta  
                     finns på anslagstavlan. 

 
Hemsidan 

                     Cassandra har gjort en ny flik ” vi söker” på hemsidan. 



  

 

 

 Sida 3 (3) 
 
 
 
                
                      Distriktet 
                      Nästa möte den 24 sept på Borlänge bk, vem kan närvara? Ev. Helen deltar. 
             
 
§ 77              Att göra lista 
                     Lyset på planerna ska justeras om det behövs. Men detta ser vi först när det blir 
                     mörkt. Reparera garaget.( 2025). 
 
 
 
 
 
§ 78               Övrigt 
                      
                      Fler bänkar ute diskuterades, Elisabeth har kollat upp pris/ st. Vi gör detta inköp till  
                      våren. 
                      Inköp av fällbara bord till paviljongen. Det finns bord i garaget, så inget inköp görs. 
                      Medlemsmöte/ fixardag blir den 22 sept. Under mötet delar vi ev in oss i små- 
                      grupper för att diskutera framtiden på klubben. 
                      Policy på klubben/ Trivselregler. Dessa tar vi också upp. Vi bjuder på pizza. 
                      Helen lägger ut blänkare på FB sidan. Caroline Wallin kommer att fotografera  
                      tävlingsekipagen  så vi kan komplettera fotografierna i klubbstugan. 
                       
                       
                      
                       
                                     
                      
                       Beslut för mötet: 
                        
                      Maria Svensson och Erika Andersson anmäls till TL utbildning bruks. 
                      Marita Nale´n anmäls till instruktörsutbildning fortsättning nosework. 
 
   
 § 79            Nästa möte den 14 oktober kl 18.30. 
                        
                    
 
§ 80             Mötet avslutas. 
 
 
                    Justeras 
 
                    Ingrid Höglund sekreterare 
 
 
 
 
                    Marit Erikes  ordförande                                 Eva Pers suppleant 


